
     ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΥΚΤΙΟ  
ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 

 
Από  το  αριθ.3/25-2-2013 πρακτικό τακτικής συνεδρίασης του δημοτικού Συμβουλίου Ξάνθης, 
  

Αριθ. Απόφασης 47                                Περίληψη 
Τροποποίηση της σύμβασης μεταξύ Δήμου Ξάνθης και της 
Ανώνυμης Εταιρία «Συνεργαζόμενοι Ορκωτοί Λογιστές ΑΕ 
Ορκωτών Λογιστών» (ΣΟΛ ΑΕ) 

  
Στη Ξάνθη και στο Δημαρχιακό κατάστημα, σήμερα 25 Φεβρουαρίου 2013  ημέρα Δευτέρα και ώρα 
18:00, συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο Ξάνθης, στην αίθουσα των 
συνεδριάσεων του, ύστερα από την αριθ.πρωτ.8451/21-2-2013 έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου του 
Δημοτικού Συμβουλίου που επιδόθηκε σύμφωνα με το Νόμο στο καθένα από τα μέλη του Δημοτικού 
Συμβουλίου, και κοινοποιήθηκε στο Δήμαρχο Ξάνθης και με την προεδρία του Προέδρου 
Δημαρχόπουλου Χαράλαμπου για να συζητήσει και να πάρει αποφάσεις στα παρακάτω θέματα της 
ημερήσιας διάταξης. 
Αφού διαπιστώθηκε νόμιμη απαρτία, γιατί σε σύνολο 33 δημοτικών Συμβούλων, βρέθηκαν παρόντες 29 
δημοτικοί σύμβουλοι, δηλαδή: 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ 
1) Δημαρχόπουλος Χαράλαμπος (Πρόεδρος) 
2) Αγκόρτσας Απόστολος 
3) Ανταμπούφης Νικόλαος 
4) Αχμέτ Ογλού Χουσεΐν 
5) Βασιλούδης Ηλίας 
6) Βορίδης Δημήτριος 
7) Γιαγτζόγλου Κωνσταντίνος 
8) Δρεμσίζης Ιωάννης 
9) Ηλιάδης Θωμάς 
10) Θεοδωρίδης Αναστάσιος 
11) Καλογερής Κρίτων 
12) Κολλάρος Γεώργιος 
13) Κυριακίδης Αλέξανδρος 
14) Μούρκας Χρήστος  
15) Μπεκτές Σαμπρή 
16) Μπένης Δημήτριος 

 

 
17) Παναγιωτίδης Γρηγόρης 
18) Παπαδόπουλος Κυριάκος 
19) Πατσίδου Δέσποινα 
20) Παπασταματίου Γεώργιος 
21) Πούλιος Χρίστος 
22) Σπυριδόπουλος Νικόλαος 
23) Ταρενίδης Παναγιώτη 
24) Τσέπελης Εμμανουήλ 
25) Τοπ Ισμέτ 
26) Τσεγγελίδης Ιωάννης 
27) Φιλίππου Φίλιππος 
28) Φωτιάδης Νικόλαος 
29) Χουσεΐν Ογλού Τιμούρ 

 
  

 
                                 

ΑΠΟΝΤΕΣ 
1) Καραγιαννίδου – Πατσατζή Σοφία 
2) Μαζαράκης Σπύρος  

3) Ξυνίδης Αθανάσιος 
4) Φανουράκης Εμμανουήλ 

(οι οποίοι δεν προσήλθαν αν και προσκλήθηκαν νόμιμα)  
 
Στη συνεδρίαση παραβρίσκεται ο Δήμαρχος Ξάνθης Μιχαήλ Στυλιανίδης και οι Πρόεδροι της Δημοτικής 
Κοινότητας Ευμοίρου, Ανδρεάδης Αναστάσιος, και οι Πρόεδροι των Τοπικών Κοινοτήτων Δαφνώνα 
Σιδηρόπουλος Δημήτριος, Καρυοφύτου Σεραφιάς Διαμαντής και Νεοχωρίου Κυριακού Θεοδόσιος. 
 
Γίνεται μνεία ότι ο δ. σ. Τοπ Ισμέτ αποχώρησε κατά την συζήτηση του 2

ου
 θέματος της ημερήσιας διάταξης, ο 

δ.σ. Χουσεϊν Ογλού Τιμούρ αποχώρησε κατά την συζήτηση του 3
ου

 θέματος της ημερήσιας διάταξης, ο δ.σ 
Κυριακίδης Αλέξανδρος αποχώρησε κατά την συζήτηση του 13

ου
 θέματος της ημερήσιας διάταξης και οι δ.σ. 

Τσεγγελίδης Ιωάννης και Αχμέτ Ογλού Χουσεΐν αποχώρησαν κατά την συζήτηση του 14
ου

 θέματος της 
ημερήσιας διάταξης οριστικά από την συνεδρίαση 
 

Ο Πρόεδρος Δημαρχόπουλος Χαράλαμπος κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης του Δημοτικού 
Συμβουλίου και έθεσε υπόψη του συμβουλίου στο 15

ο
 θέμα της ημερήσιας διάταξης την 

αριθμ.πρωτ.5142/31-1-2013 εισήγηση της Δ/νσης Δ/κών και Οικονομικών Υπηρεσιών Δήμου Ξάνθης η 
οποία έχει ως εξής: 
Έχοντας υπόψη: Την με αριθμ.279/16-5-2011 απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου με την οποία έχουν 
ορισθεί εκκαθαριστές οι Ορκωτοί Λογιστές Εμμανουήλ Μανουσάκης και Πελαγία Αμπατζή (της ΣΟΛ 
Α.Ε), για την εκκαθάριση της Κοινωφελούς Δημοτικής Επιχείρησης Ξάνθης (ΔΗ.Κ.Ε.Ξ.). 
1. Την με αριθμ. πρωτ. 4883/30-1-2013 επιστολή των ανωτέρω με την οποία ζητείται η παράταση 

διάρκειας της αρχικής σύμβασής τους-με το Δήμο Ξάνθης- που έληξε στις 31-12-2012, καθώς επίσης 
και την προτεινόμενη από αυτούς τροποποίηση του άρθρου 4 της αρχικής. 

2. Τις διατάξεις του άρθρου 262 του Ν.3463/06 
Παρακαλώ να εισηγηθείτε στο Δημοτικό Συμβούλιο να εξετάσει το αίτημα των Ορκωτών-Ελεγκτών και 
να αποφασίσει για τη λήψη της σχετικής απόφασης.  
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Στην συνέχεια ο Πρόεδρος έδωσε τον λόγο στον Δήμαρχο Ξάνθης ο οποίος ανέφερε ότι ζητείται η 
παράταση από τους Ορκωτούς Λογιστές για την ολοκλήρωση εκκαθάρισης της Κοινωφελούς Δημοτικής 
Επιχείρησης Ξάνθης, αφενός μεν γιατί κυρίως δεν έχουν εισπραχθεί από το ελληνικό δημόσιο και το 
περιφερειακό ταμείο επιστρεφόμενοι φόροι και ποσά επιχορηγήσεων παρά το γεγονός ότι αιτήσεις 
επιστροφής από μέρους του Δήμου έχουν γίνει μήνες πριν και αφετέρου δεν έχει γίνει ολοσχερής 
εξόφληση των υποχρεώσεων της επιχείρησης προς τρίτους και απευθυνόμενος στην Δ/ντρια των Δ/κών 
και Οικονομικών Υπηρεσιών κ. Σπανού ζήτησε να αναγραφεί στη καινούρια σύμβαση η απόφαση του 
δημοτικού συμβουλίου και η νέα σύμβαση να υπογραφεί στην έδρα του Δήμου Ξάνθης. Επίσης ζήτησε 
από το Σώμα να  ζητηθεί  η ολοκλήρωση της εκκαθάρισης το αργότερο μέχρι το τέλος του τρέχοντος έτους 
και η αμοιβή των «εκκαθαριστών» να μην  ξεπερνάει τα 500 ευρώ μηνιαίως, θεωρώντας υπερβολικό το 
ποσό των 1450€ μηνιαίως που απαιτείται.  

Στην συνέχεια ο Πρόεδρος έδωσε τον λόγο στον δημοτικό σύμβουλο Βασιλούδη Ηλία ο οποίος 
εξέφρασε τις ανησυχίες του για τη παράταση της εν λόγω σύμβασης, είπε ότι θα απέχει της ψηφοφορίας 
όπως επίσης το ίδιο δήλωσε και η δημοτική σύμβουλος κ. Πατσίδου Δέσποινα, διότι κατά την άποψή του 
δε προβλέπεται συγκεκριμένος χρόνος ολοκλήρωσης του έργου της εκκαθάρισης, ούτε η μεθοδολογία και 
τα όργανα παραλαβής του έργου και δήλωσε ότι θα το καταθέσει και εγγράφως. 

Στην συνέχεια ο Πρόεδρος έδωσε τον λόγο στον δημοτικό σύμβουλο Κολλάρο Γεώργιο ο οποίος 
ανέφερε μεταξύ άλλων ότι : «Νομίζω ότι εδώ έχουμε έναν εκβιασμό έμμεσο του Δήμου. Δηλαδή οι 
συγκεκριμένοι για να εξασφαλίσουν ότι θα πάρουν κάποια που τους οφείλονται πράγματι, ζητάνε 
παράταση. Θα μπορούσε να έχει τελειώσει εδώ το έργο και να έρθουν μ’ ένα έγγραφο και να πούνε 
κοιτάξτε από τις δουλειές που έχουμε κάνει κάποιες δεν έχουνε πληρωθεί. Είναι εκ του πονηρού αυτό το 
δώσε μου άλλο 1500 χωρίς να κάνω τίποτα γιατί δε νομίζω ότι θα ταξιδεύουν Αθήνα-Ξάνθη για να μη 
κάνουν τίποτα, είναι ένας εκβιασμός απέναντί μας. Νομίζω ότι η δουλειά τους έχει ολοκληρωθεί, το ότι 
τους χρωστάμε χρήματα, νομίζω δεν τους χρωστάει ο δήμος από κάπου αλλού είναι να τα πάρουν, να 
εγγυηθούμε ότι θα μεσολαβήσουμε ότι θα τα πάρουν κάποτε να μην χάνουν και αυτοί τα δίκαιά τους παρά 
να τους τροφοδοτούμε. Μπορεί να φαίνεται μικρό το 500 αλλά δεν έχει νόημα δεν δικαιολογείται, εγώ το 
καταψηφίζω». 

Στην συνέχεια ο Πρόεδρος έδωσε τον λόγο στον δημοτικό σύμβουλο Αγκόρτσα Απόστολο  ο 
οποίος πρότεινε η αμοιβή να δοθεί με την  ολοκλήρωση της διαδικασίας. 

Τέλος ο Πρόεδρος κάλεσε το Σώμα να αποφασίσει σχετικά. 
ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 

Ύστερα από διαλογική συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων έχοντας υπόψη του την με αριθμ.πρωτ.5142/31-
1-2013 εισήγηση της Δ/νσης Δ/κών και Οικονομικών Υπηρεσιών Δήμου Ξάνθης, καθώς και 1) Την με 
αριθμ.279/16-5-2011 απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου με την οποία έχουν ορισθεί εκκαθαριστές οι 
Ορκωτοί Λογιστές Εμμανουήλ Μανουσάκης και Πελαγία Αμπατζή (της ΣΟΛ Α.Ε), για την εκκαθάριση 
της Κοινωφελούς Δημοτικής Επιχείρησης Ξάνθης (ΔΗ.Κ.Ε.Ξ.), 2) Την με αριθμ. πρωτ. 4883/30-1-2013 
επιστολή των ανωτέρω με την οποία ζητείται η παράταση διάρκειας της αρχικής σύμβασής τους-με το 
Δήμο Ξάνθης- που έληξε στις 31-12-2012, καθώς επίσης και την προτεινόμενη από αυτούς τροποποίηση 
του άρθρου 4 της αρχικής, 3) Τις διατάξεις του άρθρου 262 του Ν.3463/0 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ  ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ 
Την τροποποίηση της σύμβασης μεταξύ του Δήμου Ξάνθης και της Ανώνυμης Εταιρίας 

«Συνεργαζόμενοι Ορκωτοί Λογιστές ΑΕ Ορκωτών Λογιστών» (ΣΟΛ ΑΕ) και συγκεκριμένα παρατείνει 
την χρονική διάρκεια της σύμβασης μέχρι 31-12-2013 με αμοιβή 6000€ συνολικά έως τη λήξη της, με την 
ολοκλήρωση της διαδικασίας. 

Μειοψήφησε ο δημοτικός σύμβουλος Κολλάρος Γεώργιος για τους λόγους που αναφέρονται στο 
ιστορικό μέρος της απόφασης. 

Οι δημοτικοί σύμβουλοι Βασιλούδης Ηλίας και Πατσίδου Δέσποινα, δήλωσαν ότι απέχουν από τη 
ψηφοφορία. 
……………………………………………………………………………………………………………….. 
 Συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφτηκε όπως ακολουθεί. 

ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 
      Ο Πρόεδρος         Τα μέλη 
Δημαρχόπουλος Χαράλαμπος                                    (Ακολουθούν υπογραφές) 
      (Υπογραφή)            Ακριβές απόσπασμα 

Ξάνθη 8-3-2013 
Με εντολή Δημάρχου 

Η Ειδική Γραμματέας του Δημ. Σ/λίου 
 
 

Ανδρέου Μαρία - Άννα 
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